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2014-08-24 
 

Rapport från uppfödarbesök i Danmark 
 
 
Vår kassör Per Hermansson är numera den svenska representanten för DAK 
som är en förkortning på Danska agapornis klubben. Så helgen den 23-24 
augusti besökte vi i GBF några av "gräddan av de danska uppfödarna." 
 
Resor...resor... varför reser vi så mycket i vår förening? Jo det är intressant, 
lärorikt och vi har kul. Resorna är det kitt som håller ihop något värdefullt  
och viktigt i en förening. Varje resa har sina små incidenter som man till-
sammans skrattar hjärtligt åt, och efteråt blir de till goda minnen att plocka 
fram. Jag skall nämna ett par av dem i min berättelse.... 
 
Första besöket är hos ordförande för DAK, Ulf Roland Andersen. Han har  
under många år tillsammans med sin fru Camilla utvecklat den danska 
agapornisklubben. I voljärerna finns 40-talet fåglar av Agapornis taranta.  
Det här är en uppfödare med  goda kunskaper och ypperliga fåglar i 
voljärerna. Under åren har han samlat på sig många ärofulla priser för sin 
uppfödning. 
 
 
 
Fåglarna är ljuvligt gröna  
med små nyansskillnader  
som en ovan besökare  
har svårt att se.  
 
Vissa är normalfärgade. 
Andra är mörkgröna,  
olivfärgade och ett par  
är till och med pastell- 
färgade.  
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Här pratas det häckning 
 
Ulf Roland separerar  
honor och hannar under 
sommarhalvåret.  
De har varsin stor voljär  
med nät emellan. När  
det är tid för häckning 
sätter han in paren i 
häckningsburar inomhus. 
 
 
 
 
 

 
 

 
Ett stort tack för allt vi fick se och allt gott vi blev bjudna på! 
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Ett av resornas obligatoriska inslag är en god middag på kvällen då man i lugn 
och ro kan dryfta dagens händelser. Christer åkte cykeltaxi och vi tog en 
promenad till Jensen's Boefhus  
 

 
 
 
 
 
 
 

... och så här glada såg 
vi ut efteråt.  
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Vi bodde förnämligt centralt, i  
hjärtat av Köpenhamn, granne  
med tivolit.  
Möjligen hade något missförstånd 
uppstått i bokningen. Någon hade 
kanske trott att finns det hjärterum 
så finns det stjärterum. Per, Dan  
och Thomas skulle dela på två små 
sängar.  
Missförståndet ordnade upp sig  
som allting gör när viljan finns.  
Nytt rum och när utdragssängen 
trollats fram, Per klättrat upp i 
överslafen, stegen tagits bort så 
fanns ingen golvyta kvar att gå på.  
Då drog sig undertecknad baklänges 
ut ur rummet.  
 
 

Att ha ett eget rum kan inte nog överskattas 
 
Nästa morgon var vi först hos Peter Frendorf som hade många vackra och lite 
ovanliga fåglar.  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Även fåglar kan gå i taket! Kraglori. 
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Notera kragen! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Mysklori 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
Par av rödsidad kokoslori (ovan)och par 
av gulmantellori (till höger) 



- 6 - 

I trädgården växte ett stort pampigt träd med 
gröna hårda frukter som omogna plommon.  
Det var ett valnötsträd.   

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Gulstripig lori 
 

 
Jag hittade en stor, vacker växt ... 
Det gröna är fröställningar och  
bären smakade inte gott... senare 
läste jag att de är giftiga. 
Men en så ståtlig vacker växt, den 
heter Arons stav! 
 
 
 
 
 
 
 
Vi säger tack till 
Peter och hans  
danska fågelvänner 
som vi fick samman-
stråla med.
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Lorier, det vackraste som finns... 
 
  
 
Du har nu sett flera bilder  
på färggranna fåglar, så 
otroligt vackra att man  
bara tänker en tanke.  
Sådana fåglar måste jag ha! 
Just därför skall du även  
läsa den här korta fakta-
informationen  
 
Lorien är en fågel, anpas- 
sad till en diet som består  
av pollen, nektar, insekter  
och mycket frukt av olika  
slag.  
Tungan är borstliknande  
och perfekt anpassad för  
att samla nektar från  
växter, till skillnad från  
andra fåglar som har  
tunga och näbb som är 
anpassade för att hantera och äta frön. 
 
Fruktdieten genererar en lös illaluktande avföring. Burdust uttryckt kan man 
säga att fåglarna sprutlackerar sin bur och dess omgivning. På grund av sin 
speciella kost så är avföringen lös och sprutande. 
Detta ställer stora krav på bur/voljär, att de är utformade på ett smart sätt 
och placerade så att man med lätthet kan rengöra och spola den ren. 
 
Den färska frukten blir fort dålig och efter bara några timmar måste resterna 
plockas bort. 
Små kvarglömda bitar blir förorenade av avföring, de möglar och äter fågeln 
detta blir den sjuk. 
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Nämn namnet John Andersen i Danmark- Sverige och uppfödning av 
dvärgpapegojor, så vet alla vem det är..... 
 
Vi fick se ljusa moderna lokaler med  varje fågels namn och härstamning. En 
imponerande uppfödning av dvärgpapegojor i regnbågens alla färger. Vi är 
många i Sverige som köpt sina fåglar hos honom. 
Ljudnivån är hög....men det är ju dvärgpapegojor vi tittar på. Fåglarnas färger 
när de sitter tillsammans  är slående vackert. 
Att ha en uppfödning av dvärgpapegojor kan låta enkelt, men glöm det.  
Genetiken måste man ha på sina fem fingrar, dokumentera varje fågels 
genetiska anlag flera led bakåt. Samt veta vilka fåglar som skall paras ihop för 
att resultatet skall bli precis som det man ville . 
 
 

 

 

 

 

På bilden   
ser du  
personata, 
nigrigenis 
och fischeri  
 
 
 
 
 
 
  John Andersen ser ni i 
  grön o vit randig tröja. 
 
 
 
Nigrigenis i 
färgerna  
ljusblå, 
normal, viol 
och blå. 
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Därefter åker vi till den fjärde och sista uppfödaren. Ni som varit med förr på 
våra resor vet att det stundtals kan råda en lätt förvirring om vi skall lyda GPS  
eller följa kartan. Våra chaufförer Dan o Per är diplomatiska och lyssnade på 
alla våra olika råd, så därför kom vi dit vi skulle i alldeles perfekt tid.  
 
Povl Jörgensen, välkänd för både sina fåglar och en ofta anlitad föreläsare 
även i Sverige, står vid sitt hus vid vägs ände och tar emot oss. 
 
 

     
 

 Duvparakit hane Dufresnes amazon 
 

 
 

Blåstrupig conure 
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Utrotningshotad sällsynt kappapegoja.  
 
 
 

 
 

Tui parakitpar 
Heter också andinsk parakit, ovanlig 

 
 
Visst är det märkligt att man på 36 timmar hinner köra till Köpenhamn med 
omnejd och besöka 4 olika uppfödare. Sova en hel natt, äta en god middag 
och åka tillbaka till Göteborg. Tack för den här genomtrevliga turen /Britt 
 


